



Ad hoc-Mitteilung nach § 15 WpHG

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin

First Sensor-Aktie ISIN DE0007201907 | WKN 720190

15. Juni 2013

Neuer Vorstandsvorsitzender für die First Sensor AG

Der Aufsichtsrat der First Sensor AG hat am gestrigen Tag Herrn Dr. Martin U. Schefter mit Wirkung zum 17. Juni 2013 für die Dauer von drei Jahren zum Vorsitzenden des Vorstands (CEO) der First Sensor AG bestellt.

Der bisherige Vorstandsvorsitzende (CEO), Herr Dr. Hans-Georg Giering, scheidet mit Wirkung zum 14. Juni 2013 aus dem Vorstand der Gesellschaft aus.

First Sensor AG
Der Vorstand

Weitere Angaben zur Gesellschaft erhalten Sie im Internet unter www.first-sensor.com oder unter Tel.: +49 30 6399 2399.

Über First Sensor

Die First Sensor AG ist ein führender Anbieter von hochqualitativen kundenspezifischen Sensorlösungen in den Branchen Life Science, Industrial, Mobility, Security sowie Aerospace. First Sensor wurde vor über 20 Jahren in Berlin gegründet und ist seit 1999 an der Frankfurter Wertpapierbörse notiert [Prime Standard | WKN: 720190 | ISIN: DE0007201907 | SIS]. Weitere Informationen zu First Sensor im Internet unter www.first-sensor.com.



Ad hoc disclosure in accordance with section 15 WpHG

First Sensor AG
Peter-Behrens-Str. 15
12459 Berlin
Germany

First Sensor's shares: ISIN DE0007201907 I WKN (German Securities Identification Number) 720190

June 15, 2013

New Chief Executive Officer (CEO) for First Sensor AG

Yesterday, the Supervisory Board of First Sensor AG has appointed Dr. Martin U. Schefter to the position of Chief Executive Officer (CEO) of First Sensor AG effective as of 17th June 2013. The appointment shall be effective for a period of three years.

The company's current Chief Executive Officer (CEO), Dr. Hans-Georg Giering, will leave the company's management board effective as of 14th June 2013.

First Sensor AG
Executive Board

Further information on the Company can be found on the Internet at www.first-sensor.com or by calling +49 30 6399 2399.

About First Sensor

First Sensor AG is a leading provider of high-quality, customer-specific sensor solutions in the life science, industrial, mobility, security and aerospace industries. First Sensor was formed in Berlin 20 years ago and has been listed on the Frankfurt Stock Exchange since 1999 [Prime Standard I WKN (German Securities Code Number): 720190 I ISIN: DE0007201907 I SIS]. Further information on First Sensor can be found on the Internet at www.first-sensor.com.